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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 23. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 27. svibnja (ponedjeljak) 

 2024. godine, s početkom u 17:00 sati, u gradskoj vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Petra Fabijanović. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Andrija Fabris, Marko Skokandić, Ivan Šale i Marin Laus. 

Sjednici od početka nisu nazočili: Darko Tarle, Kristo Cebalo i Ante Milat. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za opće 

poslove i mjesnu samoupravu, Vedran Božanić, pročelnik UO za prostorno uređenje, gradnju, 

zaštitu okoliša, komunalno gospodarstvo i promet,  i Željka Marunović, pročelnica UO za gradsku 

imovinu, gospodarstvo i turizam. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 10 vijećnika.  

 

AKTUALNI SAT 

 

Silvano Kapor pozdravlja prisutne i navodi da je udruga Hrvatskh ratnih veterana Korčule 2021. 

godine pokrenula je incijativu izgradnje spomenika hrvatskim braniteljima. U partnerstvu s gradom 

osigurali smo 30 tisuća eura od strane Ministarstva izabranih lokacija, izabran je nagrađeni rad. 

Danas imamo 3 udruge branitelja u gradu Korčuli i jedan zajednički stav koji ću vam u nastavku 

ukratko pročitat Udruge. Sve tri udruge priznaju legitimitet i legalitet procesa odabira projekta 

spomenika kroz provedbeni urbanističko-arhitektonski natječaj. Udruga ratnih veterana Korčule, 

Udruga hrvatskih  veterana Domovinskog rata Čara  i Udruga hrvatskih dragovoljaca Domovinskog 

rata Korčule se slažu sa mjestom izabranim za spomenik koji prepoznaju kao jedno od najljepših 

lokacija grada Korčule čime je ukazana važnost na razdoblje Domovinskog rata i počast 

braniteljima koji su u njemu sudjelovali . Zaključak radne grupe Udruge ratnih veterana Korčula, 

Udruge hrvatskih veterana Domovinskog rata Čara, Udruge hrvatskih dragovoljaca Domovinskog 

rata Korčule je sljedeći: simbol Republike Hrvatske, državni grb pod kojim su se borili svi branitelji 

u Domovinskom ratu mora biti neizostavni dio spomenika, pod 2  tekst prezentiran na spomeniku 

ne smije biti na podu, na rubovima oblikovanih elemenata odabranog natječajnog rada i ne smije 

biti na mjestima gdje je potrebno saginjanje, prolaz i razotkrivljenje. Tekst mora započeti velikim 

natpisom spomenik braniteljima Domovinskog rata 1991-95 te u nastavku mora biti primjeren opis 

Domovinskog rata. Točan tekst treba utvrditi sa stručnim osobama, povjesničarima i lektorima 

hrvatskog jezika. Tekst treba biti utemeljen na činjenicama na način da neupućenom ali 

zainteresiranom prolazniku te sljedećim generacijama bude jasno sada i za vijekove tko je branio 

Republiku Hrvatsku i od koga u godinama 1991-95 . Trenutno na prijedlozima za mogući tekst rade 

povjesničari Ante Nazor iz Centra Domovinskog rata, Ivica Miškuljin iz Hrvatskog instituta za 

povijest te lokalni povjesničar Ivan Viđen. Natpis bi trebao da bude na visini očišta prosječnog 

prolaznika, nekih 160 centimetara, minimalna visina slova glavnog natpisa 12 centimetara i tekst u 

nastavku može biti manji od 6 centimetra. Visina postave grba i teksta mora biti takva da ga se 

ljudska figura doživljava u uspravnom položaju tijela, minimalna visina za postavu grba je iznad 
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glave, tekst mora biti vidljiv sa suprotne strane ulice i uočljiv od strane polaznika. Mišljenja smo da 

ne treba intervenirati u odabrani natječajni rad već u njegovom obuhvatu prepustiti nagrađenim 

autorima da ostvare svoju viziju posvete. Nakon što se nagrađeni projekat iz natječaja ostvari 

predlažemo da se neposredno uz njega te kao integralni dio postavi monolit 100X210X35 

centimetara i da se u njega ugrade naše sugestije. Monolit može biti klasičan kao kamen kojemu su 

grb i tekst uklesani ili moderan  kao stakleni blok na kojem su grb i tekstovi ugravirani, stijeg on 

mora biti sastavni dio spomenika, vrlo je važno da je to samo Hrvatski barjak na primjerenom 

mjestu neodvojiv od projekta, pozicija istog može biti jedan od predmeta razgovora investitora, 

autora projekata i Udruga. U potpisu Tomislav Katić predsjednik Udruge Hrvatskih veterana 

Korčule, Goran Tomić predsjednik Udruge hrvatskih veterana Domovinskog rata Čara, Krešimir 

Pecotić predsjednik Udruge hrvatskih dragovoljaca Domovinskog rata Korčule. Pitanje za 

gradonačelnicu, znam da ste već i prije donijeli zaključak sličan ovomu kojega sam sad pročitao, ali 

budući da sada imamo 3 udruge zajedničkog stava, jesu li vam ovakvi prijedlozi prihvatljivi da ih se 

upute prema projektantima u razradu glavnog projekta. Hvala. 

 

 

Gradonačelnica pozdravlja svih i zahvaljuje se na pitanju te navodi da je ova sugestija, zajednička 

sugestija svih Udruga proizašlih iz Domovinskog rata koje djeluju nas području grada Korčule ako 

je to rezultat ovog projekta ja sam već sada zadovoljna da ste vi zajednički sjeli i dogovorili 

smjernice, to je dobro, drago mi je da ste svi prepoznali važnost i vrijednost ovog projekta, to je naš 

zajednički projekt, projekt grada Korčule, svih njegovih građana i naravno svih branitelja i to me 

jako veseli. Naravno da sam suglasna s prijedlogom da se ovakav prijedlog uputi prema 

projektantima u razradi glavnog projekta i još jednom napominjem kako smo pri samom 

ocjenjivanju dodali  fusnotu koja je postala sastavni dio projektnog zadatka da treba bolje razraditi 

samo objašnjenje što to jest dakle da u nijednom trenutku ne bude nejasno što spomenik predstavlja 

i ovo je sigurno dobar način da se to i ostvari i hvala vam svima koji ste sudjelovali, koji ste se vrlo 

brzo našli i postavili taj prijedlog prema gradu i na taj način nam pomogli, svima onima koji su 

pomogli bilo pri kreiranju projektnog zadatka, bilo pri natječaju, bilo onima u službama koji su 

radili taj obiman posao i Ministarstvu branitelja ovim putem zahvaljujem. Voljela bih da se ovakav 

ton i ovakav način rada nastavi i dalje do izgradnje spomenika koji nam svima treba biti na radost, 

na čast i na veselje i zbog same simbolike i zbog razloga zbog kojeg gradimo i zbog izgleda koji će 

uljepšat naš grad što bi trebao biti svakako jedan od ciljeva naravno ne prvi, prvi cilj je jasan ,ali 

usputno u gradu ovakve ljepote i zaštite zaista treba biti nešto primjereno mjestu. Moj odgovor je da 

i hvala još jednom svima. 

 

 

Silvano Kapor se zahvaljuje gradonačelnici na odgovoru i navodi kako s ovog mjesta možemo 

poručiti svim braniteljima i građanima da imamo zajednički stav, stav Udruga branitelja grada 

Korčule i grada Korčule kao investitora to je da je spomenik Hrvatskog branitelja zajedno sa svim 

navedenim prijedlozima da će kao takav krenuti u izgradnju uz podršku svih Udruga grada Korčule. 

Naravno napomenuo bih sljedeće da je spomenik u konačnici pokazao da on nije predmet podjela 

među braniteljima kako su ga pojedinci pokušali prezentirati kroz medijsku halabuku već naprotiv 

ideja koja je povezala i ujedinila sve braniteljske udruge i branitelje grada Korčule na što svi 

trebamo biti ponosni jer to je pored samog spomenika i najjača poruka koju šaljemo svi zajedno. 

Hvala. 
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Ivana Filipi pozdravlja sve prisutne i postavlja pitanje vezano za otpad. Navodi pošto je prošlo već 

više mjeseci od uvođenja novog režima prikupljanja otpada i budući da je to proces koji zahtjeva 

određenu prilagodbu i korisnika i komunalnog poduzeća i na određeni način predstavlja izazov 

kako za jedne tako i za druge zanima me jeste li zadovoljni primjenom novog sustava prikupljanja 

otpada u gradu Korčuli u smislu poštivanja utvrđenih pravila? 

 

Gradonačelnica odgovara da nije posve zadovoljna te navodi da time ne želi umanjiti pohvalu i 

zadovoljstvo prema svima onima koji se drže pravila i koji dokazuju da se može kad se hoće. 

Naravno očekivani problemi su nastali na onim dijelovima gdje nismo bili u mogućnosti uvesti 

spremnike kante, nego gdje smo morali ići na zajednički spremnik sa otpadomjerom jer se još 

uvijek ta mjesta percipiraju kao slobodno mjesto za odlaganje otpada neovisno o tome da li je netko 

u sustavu ili nije . Iz tog razloga pošto smo to očekivali preko Fonda , a dijelom iz vlastitih 

sredstava nabavili smo više kamera koje su umrežene sa komunalnim redarstvom i pratimo koliko 

god možemo tu situaciju gdje nastojimo upozoravati i kažnjavati što god možemo da se to ne 

dogodi . Imamo dakle i situaciju da su  isti ti spremnici , dakle stare loše navike i naravno luke 

dolaske brodova s kojima smo postigli u suradnji s Lučkom upravom i komunalnim poduzećem 

jedan raspored , dakle uveli smo popodnevnu odnosno noćnu smjenu u Hoberu koja starta od 19 sati 

do 01 ujutro , kad se prvo prikuplja zapadna riva odnosno brodovi i dio korisnika Starog Grada . 

Stari Grad je dakle previše je korisnika odnosno previše je otpada za volumen kojeg imamo u 

podzemnim spremnicima ,pražnjenje češće ,onda  se nastavlja na istočnu rivu dakle opet brodovi 

odnosno luka, ide se prema Dominču, Luci Uš ide se na spremnike s odpadom jer ima u Gradu, 

Pejton, Iskra itd vraćamo se u grad u večernjim satima gdje se prikupljaju restorani odnosno svi oni 

korisnici koji proizvode, čija je proizvodnja velika da bi postavljeni spremnici bili odgovarajuće 

veličine. To je jednim dijelom uspješno savladano još uvijek ima problema, svakim danom je sve 

bolje , ja očekujem da imamo i brže reakcije i bolju komunikaciju vezano samo za nadzorni sustav, 

imamo sigurno nekakvih problema povremenih, nije lako uvijek detektirati tko je ostavio, nešto 

smo odradili , na nekim stvarima još radimo procedura je uspostavljena .Evo lani smo u vrijeme 

sezone uputili ovo odvojeno prikupljanje u Čari koja je sada dobar primjer funkcioniranja i moram 

pohvaliti Čaru i Mjesni odbor u smislu reakcije i komunikacije vezano za isto ,dakle to je dokaz da 

se može ali još jednom naglašavam sezona je pred nama , najveći problem čine ne registrirani 

korisnici jer svi oni koji se registriraju koji žele imaju način da adekvatno odlože otpad, dakle ako 

se hoće može se ,nije ugodno ni lako sve to pratiti i biti policajac ali napravit ćemo sve što možemo 

da reda bude što više . Da sam u potpunosti zadovoljna naravno da nisam, to bi značilo da sam niti 

malo samokritična, svi se trudimo koliko možemo, možemo  još i bolje sigurna sam u to , mislim da 

nam svima mora biti u cilju da sustav funkcionira , kad bi svi dionici sustava to zaista i željeli 

pomoći u tome ne mislim da bi bilo toliko problema . Stare navike pogotovo besplatno odlaganje 

otpada koje je za određeni broj ljudi bio sasvim normalan svih ovih godina ,ljudi koji smatraju da je 

njihov otpad tuđi problem a ne njihov to su neke stvari koje ćemo s vremenom izbiti valjda iz glava 

ja se nadam i da će sve profunkcionirati nismo ni prvi ni zadnji grad koji je uveo odvojeno 

prikupljanje i koji ima problema , bitno da imamo rješenja i da postupamo po našim protokolima . 

 

Ivana Filipi  postavlja podpitanje te ju zanima je li grad odnosno komunalno poduzeće razmišlja 

još o stavljanju nekakvih dodatnih kontenjera na nekim lokacijama ili je to to. 
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Gradonačelnica navodi da ima lokacija na kojima će trebati dopuna sustava, nijedan sustav nije 

savršen on se mora uvijek nadopunjavati uvijek nadograđivati, ne ignoriramo ono što smo 

primjetili, ono što nam je rečeno ,radimo koliko možemo , neka se oprema čeka, neke otpadomjere , 

pretpostavljam da me pitate za naselje , tako da neki dan su nam se obratila određena skupina 

ugostitelja van grada , svatko kome nije dovoljan njegov spremnik koji ima po minimalnoj 

osnovnoj usluzi može zatražiti veći i sukladno cjeniku u sezoni bez dodatnog novog plaćanja fiksne 

usluge, dakle plaćati samo pražnjene, postoji rješenje dakle kome nije dovoljno jedan spremnik 

može tražiti veći mislim da smo to više puta objasnili dakle postoji rješenje za sve . 

 

 

Ivan Šale srdačno pozdravlja predsjednicu, gradonačelnicu, kolege vijećnike i pročelnike i 

slušatelje radija Korčule, te navodi evo jedno pitanje gradonačelnice, obzirom da nam je jeli i neke 

nove regulative i novi zakoni su doneseni u prošloj godini ,pa je pitanje jeli u kojoj fazi što će biti , 

dali će uopće biti dohrana plaža na području grada da li  imate tu što za reći. Hvala. 

 

Gradonačelnica izjavljuje iz županije smo dobili nalog za još dopunom dokumentacije gdje smo 

trebali nadopuniti vektorski prikaz i to smo sada odradili preko sustava PIP Gis i očekujemo dakle 

odgovor , jer znate da se po zakonu i pravilima ne može više postupati kao ranije, dakle odgovor 

čekamo i mi, puno je pitanja iz Mjesnih odbora vezano je naravno cijela regulativa za zaštitu 

okoliša i možda i u prošlosti pretjerivanje sa nasipanjima , moramo slijediti pravila nadam se ja 

osobno da ćemo moći odraditi, urediti plaže , dakle na koje smo navikli da su uređene , ali kažem to 

ne ovisi samo o nama, nego i o nekim drugim čimbenicima odnosno o zakonu i o upravnom odjelu 

u županiji koje je za to nadležan ,tako da evo pričekajmo njihov odgovor temeljem onoga što smo 

poslali kao dopunu, s tim da je , da smo mi svu traženu dokumentaciju u prvom, u startu već poslali, 

ovo je bila dopuna koju smo sad poslali. 

 

Ivan Šale zahvaljujem predsjednice, ma evo samo bi, znam da je za sve zahvate na plažama 

potrebna jeli po novoj zakonskoj regulativi i studija utjecaja na okoliš, jeli za koju treba vrime da se 

ishodu sve potvrde, uglavnom članak 77. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama je jasan , u 

njemu stoji da se do 0,35 kubika po dužnom metru plaže može i sada bez studija utjecaja na okoliš 

dohranit po plažama , pa evo ako povučem paralelu 2019 godine smo uzeli od dobavljača 420 tona 

dvice i trice za plaže što bi pretvoreno u kubike bilo otprilike 280 kubika i kad primjenimo na 

postojeće zakonske odredbe znači 0,35 kubika po dužnom metru plaže ispada da možemo 800 metri 

plaže može sa tim nadohranit, znači da bi mogli to jeli isto što ste rekli ne treba velike količine 

stavljat, ali eto bar malo da se uredi što se mora  urediti ali ipak postoji nešto što se može učiniti pa 

eto samo jedna mala napomena. Hvala. 

 

Gradonačelnica izjavljuje, evo samo dopuna ne radi se o tome da čekamo studij utjecaja na okoliš. 

Tražili su od nas vektorski prikaz u prostoru, tako , to je dokument koji su tražili, to smo izradili . 

Znamo da se za te količine koje su ajmo reći minimalne, ne treba raditi studij. 

 

Marin Laus dobra večer, pozdravljam sve prisutne, posebno slušatelje radio Korčule. Moje pitanje 

za gradonačelnicu, prije nekih godinu dana smo imali raspravu jednu u vezi mjesnih odbora di ste vi 

rekli kako niste zadovoljni s angažmanom mjesnih odbora kako mislite da se može bolje, pa me 

interesira s obzirom da su bili novi izbori i da je bila izabrana nova, novi čelni ljudi mjesnih odbora, 

jeste li sada zadovoljni sa mjesnim odborima i gradskim kotarima? Hvala. 
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Gradonačelnica izjavljuje pa evo mogu reći da je ovaj novi sastav mjesnih odbora poprilično 

aktivan, ne znam koji mjesni odbor je neaktivan svi su poprilično nadobudni i puni prijedloga, ja to 

pohvaljujem  to je odlično, to je jako važno za svako mjesto, žao mi je što vas moj dojam koji sam 

govorila dok je bio na snazi prošli saziv mjesnih odbora boli, to je bio moj dojam i moj osvrt, ja 

moram reć ono što sam doživjela i ono što mislim, drago mi je ako je i taj moj, ta moja kritika 

urodila plodom da se, da ljudi shvate da je rad u mjesnom odboru odnosno bolja i češća 

komunikacija dobro došla, eto super da je nešto od toga dobro izašlo. Dakle ono što sam doživjela u 

određenim mjesnim odborima je dobra suradnja i volja da se implementiraju rješenja recimo vezano 

za prikupljanje otpada, nekad su mjesni odbori neću reći pre revni ali to je bolje nego da spavaju, 

dakle što god trebate, što god želite imate pravo i možete reć ali morate isto tako shvatiti da imate 

svoje programe  po kojima radite a sve drugo nam je za predlaganje kad dođe na red da moramo mi 

u gradu donositi odluke, evo recimo primjećujem određeno nestrpljenje s nekim stvarima, ne znam 

neki su tu i novi članovi i pomalo kao da nisu svjesni na koji se način puni proračun, kad se nešto 

može, da možemo uzimati obaveze, koje ne možemo izvršiti na vrijeme i tako dalje ali sve je to 

okej vi ste volonteri i ja to pozdravljam i sama sam došla iz mjesnog odbora i znam koliko je kad 

neko gori i želi najbolje za svoje mjesto da je ponekad malo i  nestrpljivi i to je isto u redu . Dakle 

odgovor na moje pitanje da li sam sa suradnjom zadovoljna za sada žao mi je što nemam i više 

vremena ponekad za razgovore i sastanke što vidim da je potreba, ali eto dopustite i meni ponekad 

gužvu i nevrijeme u mome vremenu. Eto nadam se da sam vam odgovorila na vaše pitanje. 

 

Marin Laus dobro ja bi se samo osvrnu, mislim ja razumim isto da ima puno obaveza u gradu i da 

nismo jedini , ali koliko sam upoznat sa drugima mjesnim odborima, jako, mislim ne da, jako loše, 

nego nema nikakvih povrata informacija, nema odgovora na mailove, na dopise, mislim ja razumim 

da se neke stvari ne mogu provesti danas za sutra, ali bar se može odgovoriti na njih i pokušati naći 

neko rješenje a ne da se samo ignorira na sve te dopise, zahtjeve za narudžbenice i sugestije, itd,itd. 

Mislim koliko sam upoznat sa informacijama eto nije samo to što se tiče Čare i nego drugih mjesnih 

odbora. Hvala. 

 

Gradonačelnica ako je bilo nekakvih problema, ukoliko se na neki mail nije odgovorilo meni je 

žao, ja odgovorim na svaki mail, ako nisam odgovorila ne namjerno sam ja osobno odgovorila, isto 

tako mjesni odbori su dobili svoje posebne procedure kome idu mailovi i na koji način se obraćaju, 

u jednom kratkom periodu dogodilo se bombardiranje mailovima iz Čare, možda je u tom šucu 

ostalo nešto ne odgovoreno i tako dalje, to je novi sastav koji želi raditi ja to pozdravljam, dakle ja 

protiv toga nemam ništa, ako se na nešto nije odgovorilo, odgovorit će se, imali smo i određeni 

nedostatak tu radne snage i nekakva bolovanja, i tako možda se tu dogodila nekakva, nastojimo to 

pokrpati, popuniti te rupe, super nam je krenulo sa novim radnim mjesto sa tajništvom mjesnih 

odbora tu sada imamo neke teškoće, nastojimo ih, gospođa iz bolovanja radi da pomogne, ne znam 

sad točno o čemu govorite, neki dan je kod mene bio predsjednik Mjesnog odbora iz Čare i rekao 

mi je  za tri situacije u kojoj nije odgovorio  jedan pročelnik i još neke dvije stvari, mislim da to nije 

nešto na čemu treba prozivati na gradskom vijeću ali okej imate pravo na svoj dojam, eto možda je 

moj dojam kriv, to je isto okej, to je isto legitimno mišljenje, ovaj ja ne smatram da je suradnja loša, 

svi su mjesni odbori imaju svoje programe, radi se nabave zajedničke ,možda malo sporije, 

nastojimo što više konstruktivno odraditi i na pravilan način, vi ste možda navikli da će se nešto 

asfaltirati pa će se poslije naručiti, pa će se poslije potpisati ugovor, ja tako ne radim, to sam vam 

već sto puta rekla, to što bi vi htjeli nešto danas a ne može danas, nego prekosutra, eto tako je 

procedura se mora poštovati i nabava i tako dalje, ja znam da možda to svak ne razumije ali mi 
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imamo odgovornost prema proračunu odgovornost pred zakonom itd i ne možemo preskakati neke 

korake. Ja znam da je vama možda nekad bilo lakše i labavije. Žao mi je ako imate takav dojam , 

eto govorim legitimna stvar. 

 

Stojan Marelić pozdrav svima prisutnima i slušateljima radija Korčule. Moje pitanje upućeno 

gradonačelnici znači konačno je Babina dobila struju i tu bi se zahvalio vama i svima vašim 

prethodnicima ko je sudjelovao u tome, to je jedna velika stvar za to mjesto, ali tek su sad tu 

nastupili problemi .Znači ti ljudi kad su potpisivali ugovore, predugovore, kilovat će biti 1600 kuna 

u ugovorima koji oni sada potpisuju cijena jednog kilowata iznosi 1800, 1900 eura , to je u današnje 

vrijeme nekomu dat 15 do 20 tisuća eura za priključak su jako ozbiljni novci, jeli se zna razlog tome  

i jel se tu može nešto napraviti. Hvala. 

 

Gradonačelnica hvala na pitanju, upoznata sam s ovim problemom, razgovarala sam čak i s bivšim 

gradonačelnikom oko toga jer sam se i ja neugodno iznenadila, dakle svi smo radosni da je napokon 

ta elektrifikacija pri samome kraju, ali kad su došli ugovori, ljudi su pali u nesvijest, recimo 

priključak od ne znam 13 kilovata 29 tisuća eura za jedno kućanstvo, isto tako i nama su došli 

ugovori vezani za javnu rasvjetu mi smo sufinancirali tako je 2 puta po 50 000 kn čini mi se za dvije 

trafostanice, došli su nam ugovori isto tako da smo svi pali u nesvijest, iz tog razloga a i drugih 

investicija koje se  provode u okviru HEP-a dogovorila sam sastanak slijedeći tjedan u Dubrovniku 

pa ćemo raspraviti što se dogodilo, po svemu sudeći matematički gledano izgleda kao da su, kao da 

se investicija samo tako podijelila na trenutne one koji su zatražili priključak što baš i nije okej ona 

se trebala planirati za čitavo građevinsko područje i kroz neko vrijeme se trebala isplatiti a ne prvi 

dan ne znam što se dogodilo i jeli u pitanju neka greška ili neki novi stav, ja ne znam ali vjerujem 

da se sve to može revidirat i vjerujem da nije u interesu ni HEP-u ni nikome da sad nitko ne uzme 

taj priključak kad je već sve provedeno, ali to su razlike ogromne razlike od 5,6,7 puta od onoga što 

su ljudi očekivali, jasno je poskupljenje, inflacija stvarno nije tolika, dakle čini mi se da je 

raspodjela te investicije nekako ako mogu reći nepravedno određena, ali eto to je recimo sada 

pitanje njihovog stava kojeg ja sada trenutno ne znam ali obzirom da imamo još neka pitanja vezano 

i za trafostanicu Sveti Anton 2 i još neke stvari, onda ćemo to na sastanku i službeno odraditi taj 

razgovor pa ćemo obavijestit ljude odnosno javnost . 

 

Ivana Pačić Unković dobar dan, lijep pozdrav svima, svima prisutnima i slušateljima radija 

Korčule. Evo ko o čemu mi o komunalnom otpadu, dakle već smo razgovarali i kolegica Ivana prije 

je postavila isto pitanje vezano za tu temu, međutim je uvijek nekako naglasak na Hoberu, na 

komunalnom trgovačkom poduzeću koje je nadležno za komunalni otpad, međutim ja sam htjela 

postaviti pitanje vezano za našu komunalnu službu, s obzirom da ona ima itekako velike ovlasti 

vezano za sve, vezano znači za komunalni otpad, prikupljanje  način pohrane i tako dalje, a malo se 

čuje kritika na račun njihovog rada nažalost kritika da, zato što je utvrđeno na više razina i u više 

slučajeva da oni svoj posao ne obavljaju kako treba, dakle imaju nadležnosti u skladu s kojima ne 

postupaju, prošle godine smo imali situaciju da su neki naši sugrađani slučajeve vezano za kršenje 

komunalnog reda morali prijavljivati državnom inspektoratu koji je po izlasku na teren utvrdio 

opravdanost tih prijava, međutim ponovno imamo situaciju gdje se komunalnoj službi prijeti sa 

državnim inspektoratom a komunalci i dalje ne obavljaju svoj posao u skladu s odlukom i vrlo često 

,ne kažem uvijek naravno da me se ne bi hvatalo za riječ jako često se događa da ne postupaju u 

skladu sa svojim ovlastima, izbjegavaju to i ono što bih htjela pitati zbog čega je to tako, koga 

štitite, u čijem interesu ta služba zapravo radi, mi je svi plaćamo, građani grada Korčule zbog čega 
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interes građana koji prijavljuju nekakav nered nije na prvom mjestu kao što bi trebao biti nego su 

nekakvi tu ne znam patrikularni nekakvi drugi interesi u pitanju, ali u svakom slučaju interesi 

građana nisu, pa bi vas lijepo molila da mi odgovorite zašto i kada će komunalna služba početi 

raditi svoj posao u skladu sa svojim ovlastima ali ono u potpunosti a ne djelomično . 

 

Gradonačelnica navodi pitanje je nekako općenito ne znam kako da specifično odgovorim, meni 

je, imate pravo biti nezadovoljni ako ste nešto prijavili a to se nije riješilo, to što se nije riješilo ne 

znači da se ništa nije napravilo ili da se po toj prijavi nije postupalo. Ja sam osobno stava da je 

potrebno upozoriti, pokušati ljudima objasniti, možda prije nego ih se kazni ali isto tako neke su 

stvari prevršile svoju mjeru, isto tako u razgovoru sa određenim subjektima koji  nešto obećaju, 

kažu da će ovako, kažu da će onako a to ne naprave a nije to jedini slučaj niti jedini posao koju 

komunalna služba obavlja, dakle od prometa preko pomorskog dobra, otpada, nadzora kamera ima 

tu dosta posla, sigurno da ima i propusta, ja bih isto htjela da je više reda i da se ljudi bolje ponašaju 

,ali ne mogu se složiti s vašom tvrdnjom da komunalna služba ne obavlja svoj posao možda ga ne 

obavlja dovoljno brzo u nekim slučajevima kako bi vi ili ja željeli, ali sigurno da tu postoje 

svakakve okolnosti bez namjere da sada ikoga opravdavam ali konkretno jedan trgovački lanac na 

neadekvatan način rješava svoj otpad na više lokacija i onda je tu nastao taj problem koji evo ima 

svoje rješenje i mi ćemo to riješiti.  Žao mi je što to nije dovoljno brzo koliko bi bilo dobro da je 

koliko bi vi htjeli, ali ja definitivno to ne ignoriram niti ja niti služba, možda je to blago postupanje 

upozorenje, razgovor nekome suvišan, možda bi trebalo odmah ili bi trebalo bit, sigurno je istina 

negdje u sredini ,eto nadam se da sam vam odgovorila i nadam se da će reakcija ubuduće biti možda 

i brža i, ali je jako puno toga nas dopalo u ovo vrijeme i zaista je opterećenje na mnoge načine eto 

tako i tih djelatnika. 

 

Ivana Pačić Unković kad govorite o tome da neke stvari nisu dovoljno brzo riješene , ako se neka 

situacija prijavljuje godinu i po dana ne znam koliko bi dugo trebalo tolerirat odnosno ne 

naplaćivati kaznu, dakle  ako postoji odluka o komunalnom redu koja jasno propisuje novčanu 

kaznu za pojedine prekršaje, ako je , ja kad parkiram auto na neprimjerenom mjestu platim i svi mi , 

zbog čega je onda neki trgovački lanac ne plaća kaznu zbog neprimjerenog odlaganja otpadom , 

koji znači brutalno krši odluku o komunalnom redu i građanima ovog grada stvara zapravo situaciju 

i okruženje da žive u smeću , pa sad vi meni recite prije 800 godina smo imali statut kojim se svi 

ponosimo vjerojatno bi nam se i ti Korčulani koji su živjeli u gradu prije 800 godina ono 

podsmjehnuli vidjevši s čim se mi suočavamo i kakve probleme rješavamo godinu i po dana. Dakle 

mislim da tu ne možda treba ubrzati , smatram da to pod hitno treba ubrzati , nas čeka sezona, a 

odluka o komunalnom redu usput budi rečeno vam moram naglasiti isto tako uopće nije nije 

usklađena sa zakonom u smislu iskazivanja novčanih kazni  dakle novčane kazne su ovdje još 

izražene u kunama, pa bi bilo dobro da se i tome povede računa. Odluka je iz 2019 godine i sigurno 

je sazrilo vrijeme da se po njoj nešto napravi, uostalom o tome smo već razgovarali, a ova sezona će 

nam najbolje pokazati gdje smo i što smo propustili napravit. 

 

Tonći Žuvela hvala lijepa, evo ja bih ovaj imao jedno pitanje vezano je za prije svega vezano za 

županijske ceste i njihove prinadležnosti ali obzirom da se to sve skupa događa na prostoru grada 

Korčule, svi smo mi zainteresirani, a onda i gradska uprava i gradonačelnica isto tako . Dakle kao 

što znate više puta smo postavljali pitanje pa i ja osobno vezano za realizaciju projekta nogostupa 

od Masline, ne ne do Masline, dakle od Svetog Antuna pa do Masline i projekt je koliko ja znam 

napravljen, ja mislim da je to vrlo  dobro i zadovoljavajuće rješenje, tako da se nadam da realizacija 
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tog projekta koji sačinjava osim nogostupa uz samu prometnicu i ugibališta za autobuse, za 

autobusne stanice, ovaj mislim da nema smisla da sad posebno naglašavamo kakva je korist od toga 

odnosno kakve su opasnosti koje danas imamo na toj prometnici i dakle moje pitanje je bilo jeli 

imamo kakvih napredaka po ovom pitanju , jeli imamo možda nekakvu, nekakav zastoj koji netko 

blokira , ne znam u svakom slučaju stanje tog projekta me interesira. 

 

Gradonačelnica dakle ovaj obzirom koliko je tamo veliko već naselje nedostatak nogostupa i 

prateće infrastrukture smatrala sam velikim problemom i stog razloga sam to je županijska cesta, 

razgovarali smo i županijske ceste u tom trenutku nisu planirale tu investiciju onda smo se 

dogovorili da će grad Korčula izgraditi projekt i dovesti ga do lokacijske dozvole i na neki način 

onda ga predati županijskim cestama , dakle mi smo projekt napravili i usuglasili se nije bio lako ni 

uglaviti ugibališta iz razloga koliko je tamo već sve izgrađeno i tako dalje da sad tu ne nabrajam te 

detalje, dakle na 3 katastarske općine tamo su izrađena 3 geodetska elaborata još jedan čeka  ovjeru, 

a sam zahtjev da se ti elaborati provedu u katastru podnijet će županijske ceste i nakon toga kreće 

izvlaštenje i građevinska dozvola. Dakle mi smo u principu svoj dio 99,99%napravili ne mislim da 

ima nekih zastoja ili opstrukcija, dapače ali dosta se čekaju ovjere u katastru , oni su isto dosta 

zakrčeni sa različitim projektima eto da je moglo brže valjda bi bilo brže, ja ne mislim da je to 

ikakva opstrukcija, jednostavno te stvari traju svi bi mi voljeli da su brže ono što mogu reći da je 

grad napravio sve što je mogao i trebao i više od toga sad će biti na županijskim cestama potez oni 

su rekli da će oni to provesti ne mislim da se neće držati toga dogovora i uskoro ćemo i tamo imati 

sastanak pa ćemo vidjet u kojoj su oni fazi, odnosno oni to mogu onda i lijepo planirati u proračunu 

za sljedeću godinu, oni nama uvijek pošalju zahtjev da im dostavimo svoje prijedloge,uvijek je to 

tako, tako da će ovo biti jedan od prijedloga da se krene znači nakon provedbe u katastru u 

izvlaštenje i ishođenje građevinske dozvole. 

 

Tonći Žuvela hvala lijepa, dakle ja sam zadovoljan sa odgovorom i želim upozoriti da moramo biti 

stvarno uporni, moramo inzistirati na tome da se stvari rješavaju jer ovo je neodrživo stanje, danas 

je to neodrživo stanje iz nekoliko stvari iz nekoliko razloga,  jedan od razloga je apsolutno sigurnost 

pogotovo djece koja tamo idu u školu a znate da je to novo naselje, mlado naselje i ima dosta te 

djece koja putuje autobusima prema tome, osim toga imamo i problem sa elektroenergetskom 

snagom energije i bilo bi dobro da se na zadovoljstvo svih građana koji imaju potrebu za 

priključkom pa i malih obrtnika koji imaju na tom prostoru svoje obrte ili radnje da se stvarno to 

dovede do kraja svi bi bili zadovoljni. 

 

Marija Šegedin navodi u 17 i 45 pridružio nam se i vijećnik Ante Milat i sad imamo kvorum od 11 

vijećnika.  

 

Ivana Filipi evo ja bih se nadovezala na ove prometne teme što je kolega Žuvela poče, znači 

imamo jednu novu isto kriznu točku u gradu, to je ovo križanje Plodine – Račišće i znamo da je u 

planu gradnja rotora na tom dijelu, ali pošto je sada u sezoni intenzivniji promet pa je tako i 

pojačana ugroza na tom dijelu, zanima me jeli grad planira neko drugo rješenje da bi se povećala 

sigurnost na tom dijelu ceste. 

 

Gradonačelnica obzorom na gustoću prometa na navedenom raskrižju mišljenja smo da je tamo 

rotor nabolje rješenje kako bi promet bio protočan i sigurniji, taj smo idejni prijedlog izradili i 

poslali ga Hrvatskim cestama koji su se načelno složili s tim prijedlogom, ali znate da je to državna 
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cesta na kojoj mi ne možemo ništa raditi, odnosno to moraju odraditi Hrvatske ceste. Objasnili smo 

im da je tamo nova gospodarska zona, da se tamo uskoro gradi reciklažno dvorište, s druge stane 

također dolazi u budućnosti novi trgovački centar, daje raskrižje preopterećeno, predložili smo ako 

se može naći neko privremeno rješenje semaforom, koje nije idealno, ali znatno povećava sigurnost  

sigurnost koja je sad trenutno tamo ugrožena, raskrižje je malo neobično jer nije pravilan križ, nego 

su ceste iz Račišća i zone nisu baš iz istog pravca, ljudi su možda malo i ne navikli na to, događaju 

se dosta zastoji i mislimo da bi to možda bilo dobro rješenje. Oni su nam obećali za ovu sezonu ako 

nađemo tamo priključak struje, mi smo ga osigurali pa bi se onda postavio semafor čisto radi 

povećanja sigurnosti semafor , ja znam koliko se grinta na semaforu Žrnovo , ljudi ne vole čekati ali 

mislimo da je sigurnost ipak broj 1 koje treba riješit u čekanju boljeg rješenja a to je rotor, tako da 

eto to nam je na neki način potvrđeno da će se realizirati za ovo ljeto sad ja se nadam da će to biti 

uskoro. 

 

Ivan Šale zahvaljujem predsjednice, ma evo ja bi samo malo produbi onu problematiku što je prije 

kolegica vijećnica Filipi spomenula, mene samo interesira, da li i kad bi mogle se uključit i na 

ostalo područje grada Korčule ove kante koje su nabavljene žute i plave, znači za papir i plastiku,ali 

isto tako me interesira obzirom da je, kako znam već i krenula naplata po novoj odluci koja je 

donesena prije 14 mjeseci izjavu jeli prema korisnicima javne usluge kako bi se javna usluga 

iskoordinirala, dogovorila i kako bi se lakše i bolje i kvalitetnije obavljala, ali nakon te potpisane 

izjave bi trebao biti i ugovor sa svim korisnicima pa to sad malo, to je malo sad raskorak ako se već 

naplaćuje moglo se i to odraditi. I evo još samo jedno spomenuli ste prije da će se povećat, ko 

zatraži da će mu se dodat veći broj kanti, ali neki su građani me molu, zovu, čak i neki obrtnici 

kojima treba da jednostavno ne može restoran sa dva puta na tjedan pražnjenja kante od 120 litara 

izdržat. Da li imate tu kakav plan novi, da li ćete pojačati broj odvoza na ovima ajmo reć turistički 

izloženijim područijima i što je sa ovima ugovorima. Eto hvala. 

 

Gradonačelnica dakle kad netko preuzme spremnik potpiše i ugovor odnosno karticu i potpiše 

ugovor  ne znam je li govorimo o istoj stvari to je ovaj ja sam preuzela karticu i potpisala ugovor ne 

znam kako ste vi. Što se tiče ovaj restorana i svatko tko ima pitanje, adresa je KTD Hober neka se 

dogovore o veličini spremnika, gdje će ga postaviti itd dakle za sve postoji rješenje za sve postoji 

cjenik, mi ne možemo vjerojatno povećat broj odvoza sada, možda ćemo moć to sve, znate koliko je 

sada spremika za isprazniti i sami možete izračunati koliko to vremena, nismo ovaj ni prvi ni zadnji 

grad koji odvozi dva puta tjedno, dva puta tjedno,  kako sada otić radi jednog korisnika i sami znate 

bili ste u ovaj poziciji da donosite ovaj odluke i da planirate ove stvari znate koliko je to teško dakle 

mi smo imali jednu situaciju gdje su se 4 gospodarska subjekta ugostitelja dogovorili uzeli zajedno 

veliki spremnik podijelili troškove dakle sve postoji, sve postoji ali mora se platiti, postoji za sve  

rješenje oni ga mogu naći na adresi u KTD-U Hober ili zajedno na sastanku sa gradom i KTD-om 

Hoberom, mislim da vi ne možete dat rješenje, sigurno koliko bi god htjeli dakle svi su pozvani da 

se obrate i naravno da zajedno nađemo rješenje, a za one probleme  probleme koji su se stvorili, 

kome nije dovoljno, ko ne može itd ovaj rješenja postoje i naravno da ćemo sve napraviti da sustav 

funkcionira, kako i za ugostitelje tako i za ostale. Ispričavam se, ovaj sljedeća pošiljka se uskoro 

počinje dijeliti i mislim da počinje se sa Svetim Antunom čini mi se da tu tako rekli ali kreće i to. 

 

Ivan Šale ma eto samo bi doda ja znam da je nova odluka , novi način da se treba , totalno drugačiji 

pristup i puno i mašinerije i ljudstva ali jednostavno možda treba samo malo bolja komunikacija od 

strane Hobera jer ako neko već zove uporno, šalje zahtjeve, a niko se ne javlja onda jednostavno 
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postoji neki problem samo eto to je moj apel da vidite s njima , znam da je početak težak samo da 

malo budu agilniji. Hvala. 

 

Marin Laus hvala predsjednice, pa evo znate svi, svi smo upoznati da su krenuli radovi obnavljanja 

škole i vrtića u Čari, pa me interesira da mi odgovori gradonačelnica di je zapela javna nabava za 

opremanje vrtića. Eto hvala. 

 

Gradonačelnica nije zapela nabava, nabava se priprema, jako je komplicirana, dakle trebamo još 

puno detalja uskladiti da sve bude bez greške odnosno s minimalnim greškama, ne znam zašto 

mislite da je zapela. Jako je zahtjevna bila nabava i za radove, radi te zelene nabave koje smo 

obveznici, dakle radimo na tome ništa neće kasnit koliko ja znam, taj projekt jako važan zaista 

svima je drag, svi znamo njegovu važnost i vrijednost ne samo za Čaru nego i za cijeli naš grad, 

tako da trenutno nam je taj projekt baš u fokusu svaki dan imamo kolegij vezano za taj projekt oko 

svega problema uvijek ima ali tu smo da ih rješavamo i da radimo. Trenutno nam je i djelatnica koja 

je, nam je tu tata mata za nabavu na porodiljnome odnosno na bolovanju tako da smo se i tu morali 

ovaj  organizirati drugčije ali ide sve okej . 

 

Ivan Šale dobro drago mi je, samo eto hti sam da se ne bi dogodilo da grubi radovi budu gotovi, 

prostor bude uređen a opreme ne bude. 

 

Ante Milat pozdravljam sve prisutne i slušatelje radija Korčule, evo moje pitanje je eto s obzirom 

da sam tu prvi susjed ovome svemu ako imate kakve aktualne stvari koje bi podilili budući da me 

dosta mojih susjeda pita stalno vezano za luku Polačište, ovu pristupnu cestu, taj dio aglomeracije , 

ako možete malo reć što imate vi zadnja saznanja kao gradonačelnica vezano uz to. 

 

Gradonačelnica pa evo svi su vidjeli da je bilo nekih zastoja u luci, odnosno da neko kraće vrijeme 

radovi se nisu odvijali, ja sam, mene je nazvao izvođač radova imali smo jedan kratki sastanak, 

mene je isto zanimalo ovaj što se događa, oni su imali nekakvu financijsku krizu, obzirom da je 

nemoguće dobiti predujam za radove nego se sve ispostavlja po situacijama, projekt je jako 

zahtjevan, oni su tu svoju, taj svoj financijski problem riješili i sve bi trebalo ići svojim tokom što 

se tiče same luke, izvođač uvjerava da nema većih problema i da neće biti kašnjenja, sve se nadamo 

da je tomu tako . Što se tiče aglomeracije dakle obzirom da se onaj dio spojne ceste, Račiške ceste i 

ceste za Lokvu sada radi, na sastanku sa županijskim cestama, vodovod, županijske ceste i grad 

dogovorili smo da ćemo odmah ishodili smo potrebne dozvole i onaj dio aglomeracije koji je u tom 

trupu ceste odmah ugraditi kako poslije ne bi bilo kopanja, nismo mi ti koji su odlučivali kad će to 

biti koji datum, mi smo sve pripremili i kad je izvođač bio spreman u trenutku tih radova, mi smo 

morali ugradit ovaj taj dio aglomeracije, evo ustvari do je početak aglomeracije Korčula – Žrnovo iz 

tog razloga je bila zatvorena cesta neko vrijeme jer su se morali ukopati crpne stanice, je nezgodan 

datum je bilo problem sa prijevozom djece i sad je problem dosta je raskopano i neugodno meni je 

to sasvim jasno to je odgovornost izvođača, vjerujem da je njima u cilju i interesu da što prije to 

završe nama je bio zajednički zaključaj je bio da ne možemo dopustiti da kopamo uređenu cestu 

nego da moramo ugraditi i radi samih troškova i praktičnosti, morala i svega ostalog prije završetka, 

mi smo to evo osigurali i sredstva i dozvole i sve što je bilo potrebno, meni je sasvim jasno da to je 

veliki projekt odnosno tu se događaju tri projekta odjednom da to nije lako uskladiti da ima dosta tu 

negodovanja i neugodnosti ali eto to je tako, mi kao grad radimo sve što možemo gdje god  se 

zatraži naša pomoć ali to su jednostavno projekti višeg reda, ne znam jesam li vam odgovorila na 
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sve što vas zanima ali jasno mi je da ste vi tamo susjed, da ste vijećnik i da vas svi nešto pitaju, da 

bi možda mogla biti malo jasnija i češća objava stanja u tim projektima slažem se i tu možemo 

možda zatražiti od izvođača i jednih, i drugih i trećih da se možda malo češće informira javnost ako 

je to vaša intencija bila, može nema problema, ne mislim da će itko imati išta protiv toga da ljudi 

znaju, možda na nekoj bazi tjednoj, dvotjednoj, ne znam mjesečnoj koja su stanja ne znam, ali 

projekti su koliko ja znam objavljivani, transparentno je sve, ali da je nezgodno da je sezona, sezona 

je ovdje 8 mjeseci u godini u principu nama ne odgovara da se nešto radi, ali morat ćemo to nekako 

prebroditi zajedno kažem naše je bilo da ishodimo dozvole, osiguramo sredstva za taj dio 

aglomeracije, to smo napravili u suradnji i NPKLM i  gradom . 

 

Ante Milat ma hti bi smo još jednom u sklopu toga svega zaboravi sam vas još pitat da li se isto, 

vezano je uz isto luki i uz gradnju, da li se išta zna o gradnji tamo na suprotnoj strani da li tamo išta 

se počinje i kad će se početi  vezano uz to, vezano uz Pernu naravno, valjda se gradi luka koja će 

odgovarati ovoj novoj našoj luci koja se gradi na Polačištu. 

 

Gradonačelnica luka Perna ima kraći rok izvođenja, koliko znam radi se na pristupnoj cesti , koji 

su tu rokovi, datumi te detalje ja sad nemam, ne znam, nadam se da neće dogoditi situacija se da se 

jedna luka izgradila, druga nije, ne bi trebalo tako bit, problem je koliko sam ja razumjela  i 

zahtjevan je jako projekt ceste, morat ćemo se malo raspitati bolje u kojoj je to fazi . 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red na glasovanje, koji je glasio:  

 

1.   Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća 

2.   Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća 

3.   Izvješće gradonačelnice o radu za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2023. godine 

4.   Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2023. godinu 

5.   Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

      području Grada Korčule za 2023. godinu 

6.   Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2023.  

      godini 

7.   Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na području Grada Korčule 

8.   Konačni prijedlog Odluke o izgledu službene odore, te izgledu i sadržaju službene iskaznice 

      komunalno/pomorskog redara Grada Korčule 

9.   Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada 

      Korčule od 2024.-2028. godine 

10. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i  

      namještenika u Upravnim tijelima Grada Korčule 

11. Konačni prijedlog Odluke o nekorištenju pravom prvokupa u k.o. Korčuli 

12. Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi  

13. Konačni prijedlog Odluke o donošenju procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija 

14. Konačni prijedlog Odluke o donošenju plana zaštite od požara 

15. Program mjera poticanja razvoja poduzetništva Grada Korčule u 2024. godini 
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16. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2023. 

17. Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio 

      čest.zem. 1580 k.o. Korčula 

18. Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio 

      čest.zem. 2375/1 k.o. Čara 

19. Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio č.zem. 

      240/1  i dio čest.zem. 240/6  k.o. Korčula 

20.  Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za parcelaciju k.č. *123. K.O. Korčula u vlasništvu 

       Grada Korčule i davanja prava služnosti investitoru radi ishođenja građevinske dozvole 

 

Vijećnik Andrija Fabris je u 18:09 napustio sjednicu i utvrđen je kvorum od 10 vijećnika.  

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (10 „za“). 

 

1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (10 „za“). 

 

2. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 22.(žurne) sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 22. (žurne) sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 22. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (10 „za“). 

 

3. TOČKA – Izvješće gradonačelnice o radu za razdoblje od 01. srpnja do 31.  prosinca 2023. 

godine 

 

Uvodno obrazloženje Izvješća gradonačelnice o radu za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 

2023. godine, podnijela je gradonačelnica, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tonči Žuvela, Ivana Filippi, Ivan Šale i gradonačelnica. 

 

Vijećnik Andrija Fabris se u 18:15 vratio na sjednicu i utvrđen je kvorum od 11 vijećnika. 

 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je sljedeći prijedlog zaključka, na 

glasovanje: 

1. Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2023. 

godine. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i 4 suzdržana). 
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4. TOČKA – Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2023. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2023. 

godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje 

Uvodno obrazloženje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2023. godinu, 

podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivan Šale, Tonči Žuvela u ime kluba SDP/HSU, Marija Šegedin, 

pročelnica Bernarda Tomić i gradonačelnica. 

Vijećnica Ivana Pačić Unković je imala ispravak netočnog navoda na izlaganje vijećnika Tončija 

Žuvele 

Repliku je imao vijećnik Marko Skokandić u ime kluba  HDZ/HSS na izlaganje Tončija Žuvele. 

Repliku je imao vijećnik Tonči Žuvela na izlaganje Marka Skokandića. 

Ispravak netočnog navoda je imao vijećnik Marko Skokandić na izlaganje Tončija Žuvele. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje Marka Skokandića. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 

Grada Korčule za 2023. godinu,, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2023. godinu,, kako je predložen u 

radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i 4 suzdržana). 

 

5. TOČKA – Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule za 2023. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2023. godinu, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule za 2023. godinu, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u 

ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Korčule za 2023. godinu, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen 

je većinom glasova (7 „za“ i 4 suzdržana). 

 

 

 

6. TOČKA – Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Korčule u 2023. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne 
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infrastrukture na području Grada Korčule u 2023. godini, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Korčule u 2023. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Ivan Šale i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Izvješće o izvršenju Programa građenja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule u 2023. godini, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Korčule u 2023. godini, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7 „za“ i 4 suzdržana). 

 

7. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na području 

Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na 

području Grada Korčule, te da se Gradskom vijeću predloži njeno usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na području 

Grada Korčule, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Marko Skokandić, pročelnica Željka Marunović i gradonačelnica. 

Predsjednica vijeća odredila je pauzu od 10 minuta u 19:06. 

Sjednica je nastavljena u 19:15. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o dozvolama 

na pomorskom dobru na području Grada Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Vijećnica Ivana Pačić Unković je izuzeta od glasovanja zbog sukoba interesa. 

Konačni prijedlog Odluke o dozvolama na pomorskom dobru na području Grada Korčule, 

kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (9 „za“ i 1 suzdržan). 

 

8. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izgledu službene odore, te izgledu i sadržaju 

službene iskaznice komunalno/pomorskog redara Grada Korčule 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izgledu službene odore, te izgledu i sadržaju 

službene iskaznice komunalno/pomorskog redara Grada Korčule, podnijela je pročelnica Željka 

Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o izgledu 

službene odore, te izgledu i sadržaju službene iskaznice komunalno/pomorskog redara Grada 

Korčule, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

 

Konačni prijedlog Odluke o izgledu službene odore, te izgledu i sadržaju službene iskaznice 

komunalno/pomorskog redara Grada Korčule, kako je predloženo u radnom materijalu, 

usvojen je jednoglasno (11 „za“). 
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9. TOČKA – Konačni prijedlog I. izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom na 

području Grada Korčule od 2024. - 2028. godine. 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog I. izmjene i dopune Plana upravljanja 

pomorskim dobrom na području Grada Korčule od 2024. - 2028. godine, te da se Gradskom vijeću 

predloži njeno usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga I. izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim 

dobrom na području Grada Korčule od 2024. - 2028. godine, podnijela je pročelnica Željka 

Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Ivan Šale, pročelnica Željka Marunović i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog I. izmjene i dopune 

Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Korčule od 2024. - 2028. godine, u tekstu 

kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Vijećnica Ivana Pačić Unković je izuzeta od glasovanja zbog sukoba interesa. 

Konačni prijedlog I. izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom na području 

Grada Korčule od 2024. - 2028. godine, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je 

većinom glasova (8 „za“ i 2 suzdržana). 

 

 

10. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun 

plaće. 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima 

za obračun plaće, te da se Gradskom vijeću predloži njeno usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o izmjenama 

Odluke o koeficijentima za obračun plaće, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće., kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (11 „za“ ). 

 

11. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o nekorištenju pravom prvokupa u k.o. Korčuli 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o nekorištenju pravom prvokupa u k.o. Korčuli, 

podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o nekorištenju 

pravom prvokupa u k.o. Korčuli, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o nekorištenju pravom prvokupa u k.o. Korčuli, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“ i 3 suzdržana). 

 

12. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi 
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Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju 

komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

13. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o donošenju procjene ugroženosti od požara i 

tehnoloških eksplozija 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o donošenju procjene ugroženosti od požara i 

tehnoloških eksplozija, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o donošenju 

procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o donošenju procjene ugroženosti od požara i tehnoloških  

eksplozija, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

14. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o donošenju plana zaštite od požara  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o donošenju plana zaštite od požara, podnijela je 

pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o donošenju 

plana zaštite od požara, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o donošenju plana zaštite od požara, kako je predloženo u radnom 

materijalu, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

15. TOČKA – Program mjera poticanja razvoja poduzetništva Grada Korčule u 2024. godini 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Program mjera poticanja razvoja poduzetništva Grada Korčule u 

2024. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njeno usvajanje. 

Predsjednica Vijeća je pročitala Amandmane vijećnika Silvana Kapora, koji su dostavljen putem e-

maila svim vijećnicima, a koji su glasili: 

 

Članak 5.  

koji glasi: 

„Korisnik potpore mora imati najmanje 1 (jednog) zaposlenog na neodređeno vrijeme (uključujući 

vlasnika) s punim radnim vremenom ili ukoliko korisnik subvencije posluje sezonski tada treba 

poslovati najmanje 6 (šest) mjeseca godišnje i imati najmanje 1 (jednog) zaposlenog na puno radno 

vrijeme u razdoblju poslovanja.“ 

mijenja se i glasi: 

„Korisnik potpore mora imati najmanje 1 (jednog) zaposlenog na neodređeno vrijeme (uključujući 

vlasnika) s punim radnim vremenom ili ukoliko korisnik subvencije posluje sezonski tada treba 
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poslovati najmanje 6 (šest) mjeseca godišnje i imati najmanje 1 (jednog) zaposlenog na neodređeno 

vrijeme (uključujući vlasnika) na puno radno vrijeme u razdoblju poslovanja.“ 

 

Članak 7.  

dio koji glasi: 

Potpora iznosi 1.400,00 eura po poduzetniku, a ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog 

iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova. 

Potpore poduzetnicima – početnicima koji prvi put otvaraju obrt ili trgovačko društvo iz deficitarnih 

djelatnosti uvećava se za 100% i ukupno iznosi 2.800,00 eura.“ 

mijenja se i glasi: 

„Potpora iznosi 1.680,00 eura po poduzetniku, a ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog 

iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova. 

Potpore poduzetnicima – početnicima koji prvi put otvaraju obrt ili trgovačko društvo iz deficitarnih 

djelatnosti uvećava se za 100% i ukupno iznosi 3.360,00 eura.“ 

 

Članak 8.  

dio koji glasi: 

 

„ Iznos bespovratne potpore za namjene iz stavka 1. ovog članka je 800,00 eura po korisniku i vrsti 

certifikata koji se prvi put uvodi“. 

mijenja se i glasi: 

„ Iznos bespovratne potpore za namjene iz stavka 1. ovog članka je 960,00 eura po korisniku i vrsti 

certifikata koji se prvi put uvodi“. 

 

Članak 9.  

dio koji glasi: 

„Potpora iznosi 800,00 eura ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog iznosa, potpora će se 

odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

mijenja se i glasi: 

„Potpora iznosi 960,00 eura ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog iznosa, potpora će se 

odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

 

Članak 14.  

dio koji glasi: 

„ Dodatni uvjeti koje poslodavac mora ispunjavati su sljedeći: 

- Poslodavac za čitavo vrijeme trajanja Ugovora ne smije smanjivati ukupan broj zaposlenih 

osoba u odnosu na stanje broja zaposlenih na dan sklapanja Ugovora sa Gradom Korčulom,“ 

mijenja se i glasi: 

„ Dodatni uvjeti koje poslodavac mora ispunjavati su sljedeći: 

- Poslodavac za čitavo vrijeme trajanja Ugovora ne smije smanjivati ukupan broj zaposlenih 

osoba na neodređeno vrijeme, u odnosu na stanje broja zaposlenih osoba na neodređeno vrijeme na 

dan sklapanja Ugovora sa Gradom Korčulom.“ 

 

Članak 10.  

dio koji glasi: 
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„Subvencija iznosi 140,00 eura po korisniku, a ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog 

iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

mijenja se i glasi: 

„Subvencija iznosi 200 eura po korisniku, a ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog iznosa, 

potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

 

Članak 11.  

dio koji glasi: 

„Potpora subvencije po korisniku  iznosi 600,00 eura , a ako su prihvatljivi troškovi manji od 

navedenog iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

mijenja se i glasi: 

„Potpora subvencije po korisniku  iznosi 720,00 eura , a ako su prihvatljivi troškovi manji od 

navedenog iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

 

Članak 12.  

dio koji glasi: 

„Potpora subvencije po korisniku  iznosi 400,00 eura , a ako su prihvatljivi troškovi manji od 

navedenog iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

 

mijenja se i glasi: 

„Potpora subvencije po korisniku  iznosi 500,00 eura , a ako su prihvatljivi troškovi manji od 

navedenog iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

 

Članak 13.  

dio koji glasi: 

„Potpora  iznosi 140,00 eura po korisniku , a ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog 

iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

mijenja se i glasi: 

„Potpora  iznosi 280,00 eura po korisniku , a ako su prihvatljivi troškovi manji od navedenog 

iznosa, potpora će se odobriti u iznosu prihvatljivih troškova.“ 

 

Članak 16. ( nije upisan)  

dio koji se odnosi na: 

 

   Dodjela priznanja najuspješnijim poduzetnicima 

a glasi: 

 

„Grad Korčula dodjelit će priznanja ( bez novčane potpore) poduzetniku ili obrtniku koji je: 

- Zaposlio najveći broj novozaposlenih osoba u prethodnoj godini 

- Ostvario najuspješnije rezultate u prethodnoj godini. 

Kao kriterij uspješnosti uzeti će se ukupan rezultat poslovanja na kraju godine, odnosno dobit 

razdoblja. 

Dodatni uvjet za ostvarivanje priznanja:  

- U tijeku posljednje dvije godine poduzetnik nije dao radniku poslovno uvjetovani otkaz 

ugovora o radu. 
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mijenja se i glasi: 

 

„Grad Korčula dodijeliti će priznanja ( bez novčane potpore) poduzetniku ili obrtniku koji je: 

- Zaposlio najveći broj novozaposlenih osoba u prethodnoj godini 

- Ostvario najuspješnije rezultate u prethodnoj godini. 

Kao kriterij uspješnosti uzeti će se ukupan rezultat poslovanja na kraju godine, odnosno dobit 

razdoblja. 

Dodatni uvjet za ostvarivanje priznanja:  

- U tijeku posljednje dvije godine poduzetnik nije dao radniku poslovno uvjetovani otkaz 

ugovora o radu. 

Nagrada poduzetniku ili obrtniku (bez novčane potpore) uručivati  će se na svečanim sjednicama 

Gradskog vijeća Grada Korčule, svakog 29.ožujka na Dan Grada Korčule i blagdana Sv. Todora 

 

Gradonačelnica je prihvatila amandmane, te su isti postali sastavnim dijelom Program mjera 

poticanja razvoja poduzetništva Grada Korčule u 2024. godini  

Uvodno obrazloženje Program mjera poticanja razvoja poduzetništva Grada Korčule u 2024. 

godini, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Andrija Fabris, Silvano Kapor i Marko Skokandić. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Program mjera poticanja razvoja 

poduzetništva Grada Korčule u 2024. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Program mjera poticanja razvoja poduzetništva Grada Korčule u 2024. godini, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (7 „za“). 

 

16. TOČKA – Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2023.  

 

Uvodno obrazloženje Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2023., podnio je Dinko 

Šegedin, predsjednik Savjeta mladih Grada Korčule. 

U raspravi je sudjelovala gradonačelnica i vijećnik Tonči Žuvela u ime kluba SDP/HSU 

Predsjednica Vijeća predložila je i stavila na glasovanje sljedeći prijedlog zaključka: 

1. Prima se na znanje Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Korčule za 2023. godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“. 

Drugih prijedloga zaključka nije bilo. 

Prijedlog zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

17. TOČKA – Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Korčule, 

označene kao dio čest.zem. 1580 k.o. Korčula 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada 

Korčule, označene kao dio čest.zem. 1580 k.o. Korčula, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Prijedloga Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Korčule, 

označene kao dio čest.zem. 1580 k.o. Korčula, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Andrija Fabris i pročelnica Željka Marunović. 
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Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina 

u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio čest.zem. 1580 k.o. Korčula, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio 

čest.zem. 1580 k.o. Korčula, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom 

glasova (10 „za“ i 1 suzdržan). 

 

18. TOČKA – Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Korčule, 

označene kao dio č. zem. 2375/1 k.o. Čara 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada 

Korčule, označene kao dio č. zem. 2375/1 k.o. Čara, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Prijedloga Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Korčule, 

označene kao dio č. zem. 2375/1 k.o. Čara, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Marin Laus, pročelnica Željka Marunović i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina 

u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio č. zem. 2375/1 k.o. Čara, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio č. 

zem. 2375/1 k.o. Čara, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 

„za“ i 4 suzdržana). 

 

19. TOČKA – Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule, 

označene kao dio čest. zem. 240/1 i dio čest.zem. 240/6 k.o. Korčula 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčula, označene kao dio čest. zem. 240/1 i dio čest.zem. 240/6 k.o. Korčula, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule, 

označene kao dio čest. zem. 240/1 i dio čest.zem. 240/6 k.o. Korčula, podnijela je pročelnica Željka 

Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčula, označene kao dio čest. zem. 240/1 i dio čest.zem. 240/6 k.o. Korčula, u 

tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule, označene kao dio 

čest. zem. 240/1 i dio čest.zem. 240/6 k.o. Korčula, kako je predloženo u radnom materijalu, 

usvojen je većinom glasova (10 „za“ i 1 suzdržan). 

 

20. TOČKA – Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za parcelaciju k.č. *123 K.O. 

Korčula u vlasništvu Grada Korčule i davanja prava služnosti gradnje investitoru radi 

ishođenja građevne dozvole 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za parcelaciju k.č. 
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*123 K.O. Korčula u vlasništvu Grada Korčule i davanja prava služnosti gradnje investitoru radi 

ishođenja građevne dozvole, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Prijedloga Zaključka o o davanju suglasnosti za parcelaciju k.č. *123 K.O. 

Korčula u vlasništvu Grada Korčule i davanja prava služnosti gradnje investitoru radi ishođenja 

građevne dozvole, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Andrija Fabris i pročelnik Vedran Božanić. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Prijedlog Zaključka o davanju 

suglasnosti za parcelaciju k.č. *123 K.O. Korčula u vlasništvu Grada Korčule i davanja prava 

služnosti gradnje investitoru radi ishođenja građevne dozvole, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za parcelaciju k.č. *123 K.O. Korčula u vlasništvu 

Grada Korčule i davanja prava služnosti gradnje investitoru radi ishođenja građevne 

dozvole, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (11 „za“). 

 

 

Završeno u 20:29 sati. 

 

KLASA: 024-02/24-01/03 

URBROJ: 2117-9-03/1-24-2 
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